
Fra: Jon-Rune Smørdal (Jon-Rune.Smordal@hfk.no)
Sendt: 12.12.2017 11:24:49
Til: 'ahildershavn@yahoo.no'
Kopi: John Martin Jacobsen; Knut Helge Olsen (knut.helge.olsen@vegvesen.no)

Emne: VS: Ang. fylkesveg 160, E39 og adkomst til Strøno
Vedlegg: image003.png;image001.png;image002.png
Hei
 
Eg synar til dykkar førespunader i samband med status på Strøno bru på Fv.160 i Os kommune.
Vegseksjonen har sjekka status med Statens vegvesen. Dei meld følgjande attende:
Drift- og vedlikehald vert gjort på lik linje med andre bruer, slik at uttrykket «open på dispensasjon» vert feil å
bruke. Det er gjort fleire tiltak med brua frå 2005 og utover, og fleire tiltak er planlagt for å halde brua i
forsvarleg drift i åra som kjem. Mellom anna tiltak for å beskytte brua mot korrosjon. Det er og utført tiltak med
hengjespennet. Nokre av hengjestengene vart skifta ut i 2012 og fleire er planlagt skifta ut til neste år.
I investeringsprogram for fylkesvegnettet, som er handslingsprogrammet til Regional transportplan Hordaland
2018-2029, er det satt opp årleg 40 mill. kr til bruer og kaier.
Investeringsprogramet skal opp til politisk handsaming i fylkestinget 12. desember. Under fordeling av midlar
til bruer og kaier er det her satt opp 3 mill. kr i 2019 og 1 mill. kr i 2020 til brua over til Strøno, men bindande
løyvingar vert gjort årleg gjennom budsjettprosessen. Midlane i 2019 og 2020 er mellom anna planlagt brukt til
vedlikehald av kablane.
Det ligg ikkje inne i fylkeskommunen sine planer ny bru eller tunnel.  Prosjektleiar for E39-prosjektet i
Hordaland har stadfesta at det ikkje er satt av midlar til bru eller tunnel til Strøno i dette prosjektet.
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Hei, og takk forespørsel.
 
Du skal få eit svar, men vi trenger nokre tilleggsopplysningar frå Statens vegvesen før vi kan svare på
spørsmåla du tar opp på ein god måte.
 
 
Mvh
 
 
 
 
John Martin Jacobsen



Seksjonsleiar Vegseksjonen
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Heisann John Martin, 
 
Jeg sendte for over 1 mnd siden en forespørsel til hfk@hfk.no, men jeg har enda ikke fått noe svar. Det er kanskje du som
er rette vedkommende å svare på denne forespørselen så jeg prøver i hvertfall å sende denne direkte til deg i håp om at du
kan ta deg tid til å lese gjennom og svare på forespørselen min.
 
mvh,
Andreas M. Hildershavn
 
 
 

Den Fredag, 22. september 2017 11.11 skrev Andreas M. Hildershavn <ahildershavn@yahoo.no>:
 

Hei,
 
Jeg leste nylig i "Midtsiden" at det er satt av penger til generelt vedlikehold av diverse bruer i Os kommune. Dette
inkluderer Strønebrua på fylkesveg 160.
Denne regionale transportplanen skal, slik jeg forstår det, gjelde fra 2018-2029. 
Men etter det jeg har hørt er f.eks. Strønebrua kun åpen på dispensasjon etter at omfattende korrosjonsmotvirkende arbeid
som ble utført på brua for noen år siden ikke var nok til å få brua friskmeldt og godkjent. 
Hvordan kan det ha seg da at det satt av penger kun til generelt vedlikehold de neste 11 årene og vil dette være tilstrekkelig
for denne brua? Det andre jeg lurer på er om det eksisterer noen fremtidige planer for å erstatte den gamle brua med en ny
på samme sted, eller å bygge bru/tunnel over til Strøno et annet sted? Hvilket tidsperspektiv snakkes det da om? 
 
Det ville etter min mening være fornuftig, selv om jeg er delvis inhabil, (som arving til fritidseiendom rett ved fv. 160) å lage
ny adkomst til øya i forbindelse med bygging av ny E39 over Bjørnefjorden slik at øybeboerne får bedre veier å komme seg
til Osøyro/Bergen enn å måtte kjøre den svingete og smale Strønevegen forbi Askvik, Ulven osv. Kan dette f.eks. legges
over Ullsund(ulvsund) og Lepsøy, eller over Søre-øyane?
 
Håper dere kan ta dere tid til å svare på denne forespørselenog fortelle litt om hva som er planstatus for denne veien/brua.
 
mvh,
Andreas Morch Hildershavn
 
 
 
 
29 millionar til bruer
 



 

29 millionar til bruer
Fylkesvegar • Fylkeskommunen vil setta av 29 millionar til bruer og 18
millionar til Åsen-Helleskaret.

 
 
 




